
 

Tomasz Chrapkiewicz  

Pracuję w Orange nieprzerwanie od roku 2005. Obecnie jestem w Operacjach Rynku 

Biznesowego w obszarze Rozwoju Biznesu i Strategii Infrastrukturalnych. Wcześniej  

w Sprzedaży i Pionach Technicznych. Jestem absolwentem studiów magisterskich na 

Politechnice Wrocławskiej (2006), Wydział Elektroniki, specjalność: Telekomunikacja. 

 

Dlaczego kandyduję 

Jako wieloletni, aktywny uczestnik Pracowniczego Programu Emerytalnego (PPE), jestem 

zainteresowany jego sprawnym działaniem. Wiem, że dzięki swojemu doświadczeniu i wiedzy, 

jako członek Rady Nadzorczej PTE mogę skutecznie dbać, aby stopa zwrotu i stabilność 

Funduszu (PFE) były na możliwe wysokim poziomie. 

 

Moje kompetencje i doświadczenie: 

• wiedza z zakresu rynków inwestycyjnych i finansowych oraz instrumentów finansowych 

służących inwestycjom 

• znajomość istoty funkcjonowania Rady Nadzorczej PTE - w jednej z poprzedniej 

kadencji byłem członkiem tej Rady 

• znajomość i zrozumienie aktów prawnych stanowiących podstawę działania Funduszu: 

 Ustawa o pracowniczych programach emerytalnych 

 Ustawa o organizacji i funkcjonowaniu funduszy emerytalnych 

 statuty: Pracowniczego Funduszu Emerytalnego (PFE) oraz Pracowniczego 

Towarzystwa Emerytalnego (PTE) 

 Kodeks spółek handlowych 

• wieloletnie doświadczenie w zakresie całościowego nadzoru, w tym również w aspekcie 

finansowym, nad wszystkimi inwestycjami FIX i zasięgowymi dla rynku biznesowego 

OPL 

• doświadczenie w działalności społecznej, m.in. w NSZZ Solidarność - przez wiele lat 
byłem członkiem komisji rewizyjnych różnych szczebli tej organizacji, w tym Krajowej 

Sekcji Pracowników Telekomunikacji 

• sprawdzająca się na co dzień komunikatywność i skuteczność w działaniu 

 

Co chcę robić w Radzie Nadzorczej i w jaki sposób będę realizował swoją funkcję: 

• sprawować merytoryczny nadzór nad tworzeniem polityki inwestycyjnej Funduszu - 

weryfikacja i zatwierdzanie założeń tej polityki  

• dbać o skuteczność działania PTE 

• pilnować interesu członków Funduszu 



• poszerzyć wiedzę uczestników i potencjalnych uczestników PPE na temat 
funkcjonowania PPE, PFE i PTE, tak aby mogli oni świadomie uczestniczyć w 
Programie i mieć swój wpływ na organy decyzyjne PTE 

• zwiększyć realne możliwości komunikacji pomiędzy uczestnikami Programu, Zarządem i 
Radą Nadzorczą PTE 
 

 

Sfera prywatna 

Mam 41 lat, jestem żonaty, mam dwie córki w wieku szkolnym. Moje dwie główne pasje poza 

pracą to górskie wycieczki z rodziną i przyjaciółmi oraz przywracanie życia zabytkowym 

samochodom. 


